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PROTOKÓŁ 

Z WIEJSKIEGO ZEBRANIA WYBORCZEGO 

SOŁECTWA Pustki 

 

 

 Zebranie odbyło się w dniu 6 lutego 2019 r. o godz. 16:30 w świetlicy wiejskiej w 

Pustkach. 

Zwołane zostało przez Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie na podstawie § 23 ust.1 Statutu 

Sołectwa Pustki uchwalonego przez Radę Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie 

uchwałą Nr XLI/217/09 z dnia 29 grudnia 2009 r. w sprawie nadania Statutu Sołectwu Pustki 

oraz zarządzenia Nr 6/2019 Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie z dnia 21 stycznia 2019 r. 

w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach na terenie Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie. 

 

Na 111 osób uprawnionych, w zebraniu udział wzięło 13 mieszkańców sołectwa, co stanowi 

ponad 10% osób uprawnionych. W związku z tym zebranie odbywa się w pierwszym terminie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

W zebraniu uczestniczyli: 

 - Wójt Gminy Tomasz Waruszewski  

- prowadzący zebranie Marcin Buliński pracownik Urzędu Gminy 

- sołtys Karol Gogolin 

- protokołujący zebranie pracownik Urzędu Gminy Jacek Wolski  

 

 Porządek zebrania: 

1) Otwarcie zebrania i stwierdzenie ważności obrad. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej za 2018 rok. 

4) Dokonanie wyboru komisji skrutacyjnej. 

5) Dokonanie wyboru sołtysa: 

a) zgłaszanie kandydatów na sołtysa; 

b) przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem sołtysa, określonych w statucie 

sołectwa, 

c) przeprowadzenie głosowania nad wyborem sołtysa i ogłoszenie wyników głosowania, 

e) ogłoszenie wyników. 

5) Ustalenie liczby członków rady sołeckiej.  

6) Dokonanie wyboru rady sołeckiej: 

a) zgłaszanie kandydatów na członków rady sołeckiej; 

b) przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem członków rady sołeckiej 

określonych w statucie sołectwa; 

c) przeprowadzenie głosowania nad wyborem rady sołeckiej i ogłoszenie wyników 

głosowania. 

7) Wnioski, zapytania i informacje. 

8) Zakończenie zebrania. 

 

Przebieg zebrania 
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Ad 1 

 Zebranie otworzył i prowadził Pan Marcin Buliński wyznaczony przez Wójta Gminy 

Nowe Miasto Lubawskie do prowadzenia zebrania wiejskiego. 

Prowadzący stwierdził, że zebranie odbywa się w pierwszym terminie dlatego, że 

uczestniczy w nim więcej niż 1/10 uprawnionych do udziału w zebraniu.  

 

Ad 2 

Przewodniczący zebrania przedstawił porządek zebrania, w brzmieniu jak na stronie 1. 

Nie zgłoszono dodatkowych punktów. 

Porządek zebrania został uchwalony jednogłośnie. 

 

Ad 3 

Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej przedstawił sołtys Pan Karol Gogolin. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2. 

 

Ad 4 

Wybory sołtysa 

a) wybory komisji skrutacyjnej;  

Zebranie jednomyślnie w głosowaniu powołało komisję skrutacyjną w następującym składzie: 

1) Tęgowska Justyna 

2) Bulińska Barbara 

3) Jadwiga Cabaj 

   Kandydaci wyrazili zgodę. 

 

b) Zgłoszono następujących kandydatów na sołtysa:  

1) Karol Gogolin. 

 

c) Przewodniczący obrad omówił zasady głosowania. Poinformował, że jest możliwość 

oddania głosu w przygotowanym miejscu do tajności głosowania.  

 

d) przeprowadzenie wyborów; 

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i rozdała zebranym. 

 

e) ogłoszenie wyników. 

Po przeprowadzeniu głosowania Komisja skrutacyjna odczytała protokół, który stanowi 

załącznik nr 3. 

 

Sołtysem wybrany został Karol Gogolin, który otrzymał 12 głosów. 

  

Ad 5 

Ustalenie liczby członków rady sołeckiej. 

Przewodniczący zebrania poinformował, że sołtys wchodzi w skład rady sołeckiej jako jej 

przewodniczący na podstawie § 12 ust. 2 i 3 Statutu Sołectwa. 

Rada sołecka może liczyć od 3 do 6 osób łącznie z sołtysem i poprosił o zgłaszanie propozycji.  

 

Zebrani zaproponowali, aby rada sołecka liczyła łącznie z sołtysem 4 osoby. 

Przewodniczący zebrania poddał pod głosowanie tę propozycję. 
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W głosowaniu jawnym zebranie wiejskie większością głosów uchwaliło 4 osobowy skład rady 

sołeckiej. 

 

Ad 6 

Wybory rady sołeckiej 

a)  zgłoszono następujących kandydatów na członków rady sołeckiej: 

1) Kamińska Sylwia 

2) Kirzeniewski Czesław 

3) Kobylska Bożena 

4) Lubiejewski Łukasz 

5) Marciniak Barbara 

 

 

b) przedstawienie zasad głosowania; 

Przewodniczący zebrania omówił zasady głosowania. Poinformował, że jest możliwość 

oddania głosu w przygotowanym miejscu do tajności głosowania.  

 

c) przeprowadzenie wyborów; 

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i rozdała zebranym.  

 

d) ogłoszenie wyników. 

Po dokonaniu głosowania Komisja zebrała do urny wyborczej karty i dokonała obliczenia 

głosów. Protokół głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Do rady sołeckiej wybrani zostali: 

1) Marciniak Barbara 

2) Kamińska Sylwia 

3) Kobylska Bożena. 

 

Ad 7 

Wnioski, zapytania i informacje. 

Zgłoszono następujące wnioski i zapytania: 

 

Mieszkaniec: Powstała ścieżka rowerowa – przeganiałem bydło, a ktoś jechał rowerem i 

miałem problem z przegonieniem zwierząt. Czy byłaby możliwość postawienia jakiego znaku 

np. „Uwaga bydło”? 

 

Wójt: Jeżeli problem jest powtarzalny to jest możliwość postawienia takiego znaku. 

 

Mieszkaniec: Problem jest powtarzalny. 

 

Wójt: Koszt postawienia znaku to kilkaset złotych, jeśli jest problem to postawimy znak, ale 

dopiero gdy uzgodnimy z właściwymi instytucjami organizację ruchu drogowego, która będzie 

opracowana w ramach wykonania dokumentacji projektowej przebudowy drogi Chrośle- 

Gryźliny. 

 

Mieszkaniec: Dziękuję za informację. 
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Wójt: Ścieżki rowerowej zazdroszczą nam inne gminy, a naszym celem jest połączenie się 

traktem rowerowym z Gminą Iława. 

 

Mieszkaniec: Czy na drogę przez wieś jest szansa na jakieś środki rządowe? 

 

Wójt: Dużo mówi się o Funduszu Dróg Samorządowych, o tym, że będzie duży budżet, ale na 

pewno trzeba pamiętać, że warunki pozyskania środków rządowych pozostają niezmienione, 

a droga w Pustkach nie jest długa i wystarczającą ilość punktów do pozyskania dotacji może 

być trudno zdobyć. Dlatego wnioskujemy do Nadleśnictwa o środki na tę drogę. 

 

Mieszkaniec: Jest problem z równaniem dróg, po równaniu wystają kamienie. 

 

Wójt: Tak, w Pustkach jest taka sytuacja, że grunt jest zbity, ustabilizowany i rzeczywiście 

równanie powoduje odkrywanie kamieni. Dlatego zawsze jesteśmy otwarci na sugestie i swoim 

działaniem chcemy poprawiać, a nie pogarszać stanu dróg gruntowych. Przetarg na bieżące 

utrzymywanie dróg mamy już rozstrzygnięty, więc jesteśmy gotowi do startu nowego sezonu 

na drogach.   

 

Sołtys: 

Czy będzie ulepszany plac zabaw? 

 

Wójt: Ten, który jest, będziemy chcieli dostosować do naszych przyjętych standardów, więc 

będziemy wymieniać drewniane urządzenia na nowe oraz pomyślimy o estetycznym 

ogrodzeniu. Pamiętamy o placu zabaw w Pustkach.  

 

Mieszkaniec: Konary drzew wychodzą poza ogrodzenie i wchodzą w pas drogowy zasłaniając 

słup oświetleniowy. 

 

Wójt: Problem już Państwo zgłaszali. Odkąd nie mamy straży gminnej, trudniej nam reagować 

na tego typu sytuacje, ponieważ nie możemy nakładać mandatu w drodze decyzji 

administracyjnej. Będziemy informować policjanta dzielnicowego o problemie. 

  

Mieszkanka: Pojawia się czasem problem dostaw energii w szkole, czy może warto byłoby 

zakupić jakieś agregaty prądowe? 

 

Wójt: Agregaty są kosztowne, a przerwy w dostawie prądu trwają co najwyżej kilka godzin, a 

tak stosunkowo krótkie przerwy nie spowodują znaczących strat, w skrajnym przypadku gdyby 

te przerwy były dłuższe trzeba by zwolnić dzieci ze szkoły do domu. 

 

Mieszkaniec: Czy będą dopłaty do wymian pieców? 

 

Wójt: Jak państwo wiecie – priorytetem gminy są drogi. Zastanawiamy się nad stanem jakości 

powietrza i co z nim zrobić. Największy problem mamy w Pacółtowie i Bratianie. W tych 

miejscowościach byśmy musieli w pierwszej kolejności zająć się problemem smogu. 

Rzeczywiście jest to poważny problem, ponieważ wzajemnie się zatruwamy.   

 

Sołtys: Czy jest szansa na Internet światłowodowy w Pustkach? 
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Wójt: Została wybudowana sieć szkieletowa. W tym roku rusza w końcu budowa 

szerokopasmowego Internetu w poszczególnych miejscowościach, także tutaj w Pustkach. 

Pracownicy firmy wykonawczej będą musieli uzyskać zgody tych właścicieli posesji, przez 

które będzie przechodziła sieć. Sieć szerokopasmowa będzie miała swój przebieg taki jak sieć 

energetyczna. 

 

Mieszkaniec: W poprzednim roku wystąpiła susza. Nie zdążyliśmy złożyć wniosku o 

odszkodowanie. Zabrakło informacji. Sołtys nie informował. SMS-ów w czasie żniw nie czytam, 

bo nie mam wtedy czasu i generalnie mam żal. 

 

Wójt: Szkoda, że Pan czekał na wieści od sołtysa. Jak poniósł Pan stratę trzeba było przyjść 

do gminy i złożyć wniosek, nie wiem czy byłby pozytywnie rozpatrzony, ale przynajmniej byłaby 

szansa na odszkodowanie.  

  

Ad 8 

W związku z wyczerpaniem porządku, prowadzący zebranie zakończył wiejskie zebranie 

wyborcze sołectwa Pustki.  

 

 

 

 

protokołował                                                       Przewodniczący zebrania 

 

Jacek Wolski                                                           Marcin Buliński 

 

 

 

 

 

 

 


